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EMBEnI ĺľőľonnń.s s lzolľs jĺ'ę

JEEYZőnoľYV
Késziilt: Az Emberi Erőfoľrás Bizottság f0|'6. ápľilis l.jén (pénteken) 13,00 órakor

a J őzsefv źltosi Polgármesteri Hivatal
(Bp. VIII., Baross u.63-67.) III. emelet 300-as tárgya|őjában megtaľtott 2. rendkívůili

üIéséről

Levezető elntik: Zentai oszkár
Jelenlévő tagok: Erhaľdt Zo|tźnrLé Dr. Ferencz oľsolya - alelnök

Simon Gyöľgy _ alelntik
Kaiser József Lajos
Balogh István
Nagy Gáborné
Máté Aĺdrás
ľör<jk Patľik
Vámos Andrea
Camaľa-Be r eczki Ferenc Mikló s

Távolmaľadását bejelentette: Dr. Szilágyi Demeteľ - aleln<jk
Kis Koľnélia
Bálint Gergely

Távolmaľadását nem jelentette be: dr. Erőss Gábor János
Komássv Zsolt Ákos

Jelenlévő meghívottak Sántha Péteľné alpolgármesteľ, Dľ. Dabasi Anita
cĺnkormányzati főtaĺźrcsadó, Dr. Kovács Gabriella _ a|jegyző, I)r. Balla Katalin _ Jegyzői
Kabinet vezetője, Dľ. Bojsza Krisztina - Humánszo|gá|tatźlsi Ügyosĺźiy vezetője, Dľ.
Kaszanyi-Kollár Zsuzsanna _ Jogi Itoda vezetője, Bodnár Gabľiella - Szęrvezési és
Képviselői Iroda vezetóje, Kĺncses lbolya - Humiĺnkapcsolati Iroda vezetoje, x'aľkas Zsőfra
_ Jőzsefvźtos Kĺjzösségeiért Nonpľofit Kft- igazgatósági elnök-helyettese, Váradi GŁella -
Jőzsefvéttosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Kdzpont intézményvezetoje, Keľekes
Lász|ő - szakértő

Zentai Oszkár
Tisztelettel iidvözli a megjelenteket, az Emberi Erőforľás Bizottság 2016. évi 2. rendkívĹili
Ĺilését megnyitja. Megállapítja, hogy azBmberi Erőforrás Bizottság 9 fővel határozatképes.
Egyuttal át is alakulnak Előkészítobízottsággá. Napiľendre az előzetesen kiküldöttek szeľint
te sz j avaslat ot. S zav azálsľa b o c sátj a az u|és napirendj ét :



Napiľend:

Előkészítő bizottsáe:

1. Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltatĺí és Gyeľmekjóléti Központ
intézm ényv ezetői p áiy ázatá,na k vél em é ny ezés é ľe
(ír ásb eĺi előteľj eszté s)
Előterjesztő: dr' Mészór Erikg - aljegłző

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy aBizottság9 egybehangzó igennel a napirendet elfogadta.

46l2016.(IV.01.) sz. EMBI határozat (9 ĺgen.0 nem szavazattal. 0 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizottság az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend:

I. Előkészítő bizottsáe:

1. Javaslat a Józsefváľosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjólétĺ Kiizpont
intéz m ényv ezetői p ń|y áuatána k v élemény ezé s é re
(íľásb eli előterj es zté s)
Előterjesztő: dr. Mészár Erikn - aljegłző

L Előkészítő bizottsáe:

Napirend I/l. pontja: Javaslat a Jőzsefválrosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti
Ktizpont intézményv ezetői páIly ánatának véleményezéséľe
(ír ásbeli előteľj esztés)
Előterjesztő: dr. Mészár Erikn _ aljegyző

Zentai oszkár
Tísztelettelkösztjnti a Szociális Szakmai Szövetség Elncikségi tagsát, Kerekes LászIő Urat, aki
csatlakozik azB|őkészítő Bizottsághoz, illetve dr. Kovács Gabriella A|jegyző Asszonyt, aki a
jegyz(5 képviseletében szintén tagsa lesz ennek az Elokészítő Bizottságnak. Természetesen
köszĺinti Vĺíľadi Gize||a Urhölgyet, aki az egyetlen eredményes pá|yázőja volt ennęk a
felhívásnak. A napiľenđttrgyalźsát megnyítja, megkéri azEIőkészítoBizottság tagjait, hogy
amennyiben van kérdésük, akkor tegyék fel' apáIyazónak. Nincsen, akkoľ k&đezi apźiytzőt,
hogy kívanj a-e szőban kiegészíteni a benyújtott pá|yázatát, nem, rendben, kĺjszöni szépen.
Megadja a szőt Sántha Péterné alpolgáľmesternek.



Sántha Péterné
Kĺjszöni a mostani Intézményvezeto Asszonynak, hogy beadta a páIyázatát, és hogy ez a
páIyźnat annyira alapos, annyiľa mindenľe kiteľjedő' és a motivációs level ében azt íľja, hogy
Jőzsefvźtos egyik erőssége a befogadó tüľelem. Azért emelné ki ezt a mondatot, meľt
Intézményvezető Asszony teljes habitusát, munkáját jellemzi ez a kifejezés.20|0 óta ismeri
és a józsefuárosi szociális intézmények hol egyikének' hol a teljes íntézmény vezetőjeként a
munkáját, az emberekkel való töľődést, az emberekhez való hozzááI|ásttt ez a moĺđat
jellemzi, vagy ezzeljellemezhetné ő is leginkább. Végtelen tiiľelem, a problémák mindenáron
és a legjobban akaľó megoldása, és mindig meg is oldja a problémákat, mindenkinek
megelégedésére. Szeretné figyelmében ajánlani mindannyiuknak ezt a pályamunkát és
szeretné javasolni, hogy tájékoztassák úgy a Képviselő-testületet, hogy Vaľadi Gizella
folytathass a azt a nagyszeĺú munkát' arrit az előzó években is letett az asńalra.

Zentai oszkáľ
Kĺjszöni szépen Alpolgáľmester Asszony szavait. Megadja a szőt Simon György
képvise1őnek.

Simon Gyärgy
Először ő is szeretne gratulálni a páIyázőnak' meľt tényleg egy igazźtn mindenľe kiterjedő, jó
pályamunka. Egy dolgot szeretne kéľdezni (nem a pá|yázotőI, meľt a pá|yázat az jő), hogy egy
valaki visszavonta a páIyázatźú, mert végzettsége nem felelt meg a páIyázati kiírásnak. Két
kérdése van ezzel kapcsolatban. Mi vo|t az avégzeÍtség, ami miatt vissza|épett, ami nem volt
meg neki, és hogyhogy ő lépett vissza és nem a Bizottság nyilvánította eredménýelennek,
meľt nem felelt meg a feltételeknek.

Zentai Oszkáľ
Y źiaszaďásra megadj a a szőt dr. Boj sza Kľisztina tigyosztályvezetőnek.

Dľ. Bojsza Kľisztĺna
onszántából lépett vissza a másik péiyźlző, védőnői végzettséggel rendelkezett, viszont
vezetői gyakorlattal nem, és a pá|yźnati kiírás pedig tartalmazta eń' a kitételt is. Kéľték
híánypőt|ási felszólításban, hogy csatolja be az erÍe vonatkozó dokumentációkat, hogy
mindennek teljes köriĺen megfelel-e, és eľre érkezętt a másik pá|yézőtő|, hogy akkor
visszavonj a a pá|y ázatźú,.

Zentai oszkár
Megadja a szot Balogh Istvánnak.

Balogh István
A pá|yázatban fel van sorolva, hogy maga az intézmény milyen kapcsolatľendszert tart fenn a
keľületben, de ez kifejezetten a kertileti intézményeket, illetve cégeket sorolja fel. Kérdezi,
hogy tudhatnak-e arról valamit, hogy a kerĹilet hatźĺĺáĺ kíviil van-e anakezdeményezés,hogy
másfé le íntézmény ekkel i s kap c so l atot taľts on az intézmény .

Zentai oszkáľ
Y á|aszađásra me gadj a a szőt Y ar ađí Gizellának.

Váradi Gĺzella Ilona
Kciszöni a Képviselő U. kérdését, természetesen ugyanúgy tartanak a szakmabeli
intézményekkel szoros szakmai kapcsolatot is, valamint páIyazatok keretében más



szervezetekkel, és oktatási íĺtézményekkel is. A pá|yázatbaľĺ kertileti intézményeket sorolt
csak fel valóban, nem a teljesség igényével.

Zentai Oszkáľ
További kérdés, hozzászóIás hiányában avitátlezőĺja. MegkĺĺszöniIntézményvezető Asszony
eddigi munkáját és sok sikert kíván, amenĺryiben úgy đont a Képviselő-testület, a következő
évekhez is. Az a lelkiismeretesség és pozitív hozzááIlás, amivel intézi a JSZSZGYK iigyeit,
azt.antasńikus, ehhez kiván meg jó egészséget és kitartást. Megkérí azElőkészítő Bizottság
tagjait, hogy kézfelemeléssel hozzák meg döntéstiket a kĺjvetkező hatźrozatijavaslatról. Erre
azért van szükség, meľt nem csak a Bizottság tagsai szavazhatnak, akiknek vaÍt

szavazogépjük, hanem ezen kívtil Kerekes LászIő és dr. Kovács Gabriella szavazata is bele
fog számítani. (dőközben 10 főre egészii\tki az Embeľi Erőforľás Bizottság |étszáma.)

AzElókészítő Bizottság úgy dont, hogy

7. a Jőzsefuárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Kĺizpont (JSZSZGYK)
intézményvezetői beosztás e|Iźúásźra egy érvényes pźiyázat étkezett, a páIyázatot
b enyij tó V áradi Gízel|a I lona pályá zata me gf e|el a p á|y ázati kiíľás nak.

Felelős: bizottsági elnök
Hatáľidő: 2016. április 0 1.

2. javasolja a Képviselő-testületnek, hogy nyilvánítsa eredményessé a Józsefuárosi
Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Kozpont (JSZSZGYK) intézméĺyvezetói
beosztásán ak ę|Iátására kiírt pá|yázatot és adj on vezetói megbízást 2016. máj us 0 1 .

- 20 |9 . ápľili s 3 0. közötti iđo szak'ra Vaľadi GizeIIa Ilona r észér e.

Felelő s : bízottsági elnĺjk
Hatźniđő: 20I 6. ápľilis 0 1 .

Zentai oszkáľ
Megállapítja, hogy 11 ieen. 0 nem. 1 tartózkodással aZ Előkészítő Bizottsáe elfogadta a

iavaslatot.

Az E\őkészitő Bizottság munkája véget éľt, de az Emberi Erőforľás Bizottság ülése
fo lytató đik . A hatát o zati j avas lat szav azása következi k, gépi szav azássa|.

Az Emberi Erőfonás Bizottság úgy d<int, hogy

l. a Józsefuĺíľosi Szociális Szolgáltató és Gyeľmekjóléti Központ (JSZSZGYK)
intézményvezetői beosztás e|Itttására egy érvényes pá|yázat érkezett, a páIytzatot
b enýj tó V áľadi Gizell a llona p á|y azata me gfele I a p áIy azati ki írásnak.

Felelős: bizottsági elnök
Hataľidő: 2016. április 0 l.

2. javasolja a Képviselő-testĹiletnek, hogy nyilvánítsa eredményessé a Józsefuárosi Szociális
Szolgáltató és Gyermekjóléti Kĺizpont (JSZSZGYK) intézményvezetoi beosztásanak



e|Iátására kiíĺ pá|yázatot és adjon vezetői megbízást f0I6. május 0T ' _ 2019. április 30.
közĺjtti iđoszakĺa Váradi Gize||a Ilona részére.

Felelő s : bizottsági elnök
Határidő: 2016. április 01.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy 9 igen, I tartőzkodással a Bizottság az a|ábbihatttrozatot elfogadta.

47l2016.(IV.01.) sz. EMBI határozat (9 igen.0 nem szavazattal. l taľtózkodás mellett)

Az Emberi Eľőfonás Bizottság úgy dcint, hogy

|. a Józsefuárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ (JSZSZGYK)
intézményvezętői beosztás e|Iźtására egy érvényes páIyázat érkezett, apá|yázatot benyújtó
VáradiGize|IaIlonapá|yázatamegf e|e|apá|yźzatikiírásnak.

Felelős: bizottsági elnĺjk
Határidő: 2016. április 01.

2. javaso|ja a Képviselő-testĹiletnek, hogy nyilvánítsa eľedményessé a Józsefuarosi Szociális
Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ (JSZSZGYK) intézményvezetoi beosztásának
e||átására klírt páIyázatot és adjon vęzetői megbizást 2016. május 01. _ 2019. április 30.
kö zĺjtti i dő s zakra V aľadi GízeIIa Ilona r észér e .

Felelő s : bizottsági elnök
Hatźridő 20I 6. április 0 1 .

Felvilágosítás kérés
(szó szerinti leírásban)

Zentai oszkáľ
Van-e kérdés, hozzásző|ás? Camaľa-B ereczki Ferenc Mikló s, parancsolj on.

Camaľa.Bereczkĺ Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szot, Elncjk Úľ. A bizottsági ülés elején je|eztem, hogy szeľetnék
hozzászőIást eszkĺizcjlni, illetve egy pár kérdést feltenni Alpolgármesteľ Asszonynak a
mĺáľcius 30-án t<jrtént eseményekkel kapcsolatban. Marcius 30-án volt országszerte a

',Tanítanék,, 
mozgalom á|ta| meghirdetett demonstráciő, az iskolĺík elott tartott egy órás

sztrájk, ez źita|ában 8-9-ig terjed, de valahol máshol is kicsit tovább tartott. En olvasgattam
aznap többfele cikket is, és a Kettős Méľce blogján bizonyos képek és szöveg felhívta a
figyelmet arra, hogy tĺibb józsefuárosi iskolában is volt hasonló demonstľáció, és innen
idéznék egy kisebb részletet. 9:20 perc, kiment a 8. keľületi alpolgármester megnézni' ki
tiltakozik és ki nem. Sántha Péteľné, 8. keriileti alpolgármester egy nagy kék autóval étkezetĺ
a Losonczi téri Általános Iskola elé (ahova nem lehet behajtani egyébként), megnézru a
sztrájkoló tanaľokat. Miután kiszállt a kocsiból hangoskodva (a||itőIae ilyen a stílusa alapból)
megegyezte, úgy tűnik sokaknak lesz lyukas órájuk, majđ azt is, hallotta, hogy sok a
szimpatíztns-ttintető. Megkérte, emelje fel a kezét, al<l tanár, hogy lássa, valójában hĺínyan
sztrájkolnak. A tudósítónk szerint a tanáĺok elenyészó része emelte fel a kezét, majd



visszaszá||t a kocsijába és'elhajtott. A tanárok nem örtiltek a|átogatásának, nem is értették,

mit keres egyá|ta\án itt. Allítólag végigmegy a kerület összes sztrájkoló iskoláján. E|.lhez
haľom kérdést szeretnék feltenĺri Alpolgármester Asszonynak. Milyen célból ment ki a

szoIgtĺ|ati gépjármuvel alpolgĺírmesteri minőségében a Losonczi Téri Altalános Iskola elé a
demonstrálókhoz? Milyen kérdéseket tett fel az ott demonstrálóknak? Volt-e egyéb
j ózsefu ĺíľosi kozoktatási intézményeknél is aznap?

Zentai Oszkár
Érdekes volt hallani, hogy sokfele cikket olvasott, és pont eń" a fuggeÍlen és tényszeru Kettős
Mérce blogot emelte ki ezek közül. Szíve joga van, mint ahogy ahhoz is, hogy a Bizottság
ülése végén kérdést tegyen fel. Megadom a szót Sántha Péterné Alpolgármesteľ Asszonynak.

Sántha Péterné
Kĺjszönom szépen a szőt, Elnök Úľ. É'' is olvastam egy blogon egy kérdést, és ott Camara-
Bereczki Feľenc Miklós olyan kifejezést hasznźt|t' amivel én közbeszédben nem élek, arra
utalva, hogy meg fogja kérdezni tőlem, hogy ezt hogy gondolom, de itt volt egy kifejezés,
amit én nem szoktałn hasznáIni, ezéĺt nem is mondom. Az, hogy szerđa reggel én
korbefutottam Józsefuáľosban, az összesen azért volt, mert én 2013. janufu l-jén nem
engedtem el a pedagógusok kezét, akkoľ sem, hogyha attőI a pillanattól maľ nem a

Józsefuĺáľosi onkormtnyzat a fenntartója a jőzsefvárosi oktatási nevelési intézményeknek.
Szoľos a kapcsolatunk, báľmilyen kérésseljöhetnek hozzttm, ha nincs pénzĹik éremĺe, ha nincs
pénztik üdítőre, ha valami versenyt meg kellene ľendezni, de nem jő a páIya, bármikor,
báľmilyen összejövetelre, amikor csak tudok, elmegyek. Legyen az ővođás Sorveľseny, amit
artyagilag is támogattam, de jómagam is ott 

'voltam, 
és 102 ővođźlskoru gyermeknek

akasztoItan éľmet a nyakába a Vajda Péter Altalános Isko|ában' mert tudom, hogy a
gyerekeknek nem csak az a siker, hogy kihirdetjtĺk' hogy ők az elsők, hanem hogyha kapnak
is valamit. Tehát ez elméleti veľsenyek tekintetében és testnevelés tekintetében egyaránt
érvényes. Természetesen figyelemmel kísértem ań", hogy kik jelentkeztek be a
demonstrációra, és úgy gondoltam, hogy egy gondos gazďa, noha csak mfüödtetők vagyunk,
mégis kĺiľbenéz, mégpedig azért, hogy azokban az oktatási-nevelési intézményekben,
amelyek aľra hivatottak' hogy a gyeľekekęt oktassák, tanítsfü, neveljék, valóban felügyeletet
tudnak-e biztosítaĺri a gyerekek számáta ebben az időszakban, és azért is' mert voltak olyan
étzéseím, meg hallottam is olyasmit' hogy ez inkább egyfajta politikai megmozdulás is lesz,
és kíváncsi voltam aľra, hogy csak a pedagógusok vannak kint a lyukasóran vagy mások is.
Történetesen a LosonczíTéri Iskola előtt nagyon sokan voltak és 3-4 idős hĺilgy csoportja jtitt
is felém, vidáman, iidvĺizĺiltĹik egymást, és kis csoportokban źtIltak, és egy másik csopoľt is
mondta, hogy ők a környékbéIi házakból jöttek le, mint szimpatiztnsok. Erľe tettem fel
teljesen automatikusan a kérdést, tegye már ftjl akezét' aki pedagógus. Igy történt, és utána

kívántam nekik jó levegőzést, jó időtöltést, és elmentem. Es minden Józsefuáros
múködtętésében múkĺjdő iskolát körbelátogattaÍTl, azért, hogy a saját szememmęl és ne csak
az újságok yagy a facebook oldalairól értesüljek arról, hogy mi zaj|ott, én eń. nagyon jó
lelkiismeľettel tettem és semmifele hátsó szĺíndékom nem volt vele, nem is lesz, nincs is.

Kimerítő volt? Mind a 3 kéľdésérevźiaszttudtam adni?

Zentai Oszkáľ
Nagyon szépen köszĺinjiik Alpolgáľmester Asszony vźůaszát. Camaľa-Bereczki Ferenc
Miklós.



Camara-Bereczki Ferenc Miklĺós
Kĺjszönom szépen a szőt, Elnök Úr. Köszönöm a vźtlaszÍ., Alpolgáľmester Asszony.
Alapvetően értem, amit on mondott, csak azza| nem értek egyet, hogyha van egy köztudottan
politikai jelleget is viselő, egy országszerte megrendezésre kerĹilő demonstráció, amiben
Józsefuaros iskoláinak a többsége is ľészt vesz, akkor on, máľ nem mint műktidtető, nem mint
intézméĺyfenntartó, hanem mint a kerületi oktatáséĺt felelős Alpolgármester Asszony
kilátogat egy ilyen eseményre, az sokak szemében visszatetszést kelt' meľt on, akármennyire
ís nézziik, a hatalom egyik képviselője. En ezt nem taľtom szerencsésnek, hogy Ön kiment
aznap a demonstráIők kilzé. Tudom, hogy szívén viseli a jőzsefvárosi iskolfü sorsát' vagy
óvodákét is, de szerintem ez egy nagyon rossz politikai döntés voIt az on részérőI, aznap
kimenni és végiglátogatni az cisszes iskolát, mert szeľintem, ahogy például ezerl a blogon is,
meľt egyébként t<jbb más, az onök számára nem tul hiteles internetes forrás szemében, ez
nem volt egy jó lépés és nem keltette Józsefuáros jó híľnevét. Köszĺjnom.

Zentai Oszkár
Alpolgármester Asszony' parancsolj on.

Sántha Péterné
Köszĺjnöm szépen a szőt, egyetlen bővített mondattal reagtinék, elég régen tudjuk, hogy nem
gondolkodunk azonosan. Én szívemből cselekedtem, oncjk eztnemnézik jő szemmel, semmi
rossz szándékom nem volt. köszönöm.

Zentai oszkáľ
Simon Gyöľgy, parancsolj on.

Simon Gytirgy
K<jszönöm szépen, én eľedetileg nem akartałn hozzászőIni csak az Elnök Urnak a
váIaszfeLvezetéséte szeretnék reagálni, nem azt kell nézni egy híľben, hogy most hol jelent
meg és hogy most melyik poIitikai olda| eń. hogy éľtelmezi és megmosolyogru.Igazából írnak
valamit, teljesen mindegy, hogy azt most vagy megcáfolja valaki' vagy nem' vagy igaz, vagy
nem, ha igaz, a|<kor engem még az sem érdekel, hogyha egy (most nem mondok oldalt, mert
biztos nem tetszene, hogy milyen oldalt mondanék), ha igaz, akkor igaz, tehát ezt nem kell
értékelni, hogy honnan van az informáciő, eń. Alpolgármester Asszony vagy megcáfolja,
vagy nem. Az, hogy ez egy politikai taľtalmú megmozdulás volt, azt nem vitatom, én
szándékosan nem mentem oda. Ráéľtem volna, oda tudtam volna menni bármelyik iskola elé,
de nem akartam,hogy ez azt a|átszatot keltse, hogy itt báľmilyen politikai szervezódés, azt
sem tudom kik voltak ott, én is az interneten követtem ezt, hogy mi tĺirtént. Ugyanakkor a
hatalmi aľroganciához; az ottani szĹilőknek, tanáľoknak a felháborodását az vá|toÍta ki
leginkább, hogy Alpolgármesteľ Asszony egy olyan teľületre ugy &ezte, hogy neki be lehet
menni, ahova egyébként csak megkülcinboztető jelzéssel lehetne behajtani eÍTe az
utcaszakaszra. Nem nézzik jó szemmel, amikor a szülők úgy mennek be a gyerekekén
ugyaneffe a területre, hogy autóval odamennek, a gyereknek még 5 métert se kelljen
gyalogolnia. Igenis ez ahata|mi arĺoganciźlĺak amegnyilvánulási formája, hogy ha valaki úgy
érzí, hogy neki mindent lehet, o még a behajtani tilos tbIan,is átgázo|, és odamegy és
megmutatja, hogy ő ęgy nagy autóval megjött és kĺiľiilnéz. En eń, szintén nem taľtom
szerencsés dolognak, független attól, hogy mit mondott, mit nem, eń.lehetne elemezni' én
ennyit szerettem volna elmondani, hogy mást ezért megbtintętnének a rendőrĺjk, hogyha csak
olvasnák és nem cáfo|ja senki' ez egy normál kozlekedési szabáIyséľtés, de nem is a
szabáLysértés, most ĺem azt kívánom, hogy büntessék meg 30 ezer Ft-tal az A|polgáľmester



Asszoný (nyilván ez egyébként jáma), đe ez a hatalmi arrogancittnak egy megnyilvánulási
formája volt, hogy on úgy hajtott oda föl, ahogy tette. Köszĺjnöm.

Zentai Oszkáľ
Azétt ezeket a szavakat sem tudom kommentar nélkiil elengedni a fülem mellett. Viszonylag
régőta ismerem Alpolgármester Asszoný, és nagyon furcsának tartom azt amoĺdatot, ahol
Santha Péterné meg a hatalmi arcogancia egymás mellett szerepel, én máshogy ismertem meg
eú. ahö|gyet. Meg is adom a szőt Alpolgármester Asszonynak, parancsoljon.

Sántha Péterné
Koszönöm szépen, Elnök Úr. Szeretném megerősíteni Elnök Urat abban, hogy attőI a
pillanattól kezdve, hogy Józsefilaľos alpolgármestere vagyok, attól a pillanattól kezdve,
nekem ez szolgtiat, még akkor is, hogyha figyelmetlenségből előfordul egyszeregyszer
ilyesmi, amit most említettek, de tudják, ha nem csinálok semmit, akkoľ nincs miről beszélni.
Én viIágéletemben olyan voltam, hogy nem téľtem ki a feladatok elől' és mindig a legjobb
lęIkiismeretem szerint tettem. Még a^. felejtettem el az előbb mondani, hogy eń.

semmiképpen nem ilyen módon kęll megoldani, hogyha varnak problémak, hanem
tárgya|őasztal mellett, és mindenképpen úgy, hogy az iskolába jarő gyerekek ebből ne
éręzzeĺek semmit. Hála istennek ilyen iskolák is vannak nemcsak Józsefuarosban, hanem
országszerte, ahol a pedagógusok úgy érzik, hogy nekik az épiIeten beliil más a felađatuk, és

nem a szervezkedés. Kcjszonĺim szépen.

Zentai Oszkáľ
Kö szönöm szépen, a Bizottsźą ü1é s ét I 3 :29 -kor lezár om.

K. m. f.
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A' jegyzőkönyv az Mĺitv-ben foglalt ľendelkezéseknek megfelel, és az Emberi Erőfoľľás
Bizottság 2016. április 1-jei iilésén elhangzottakat hitęlesen tanúsítja.
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